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Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Diskusija par LU SP un FSP finansēšanas kārtības grozījumiem 

4. Rudens talka 

5. LU Studentu diena 

6. Balsojums par logo 

7. Senāta un vadības aktualitātes 

8. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

9. FSP un SSK aktualitātes 

10. Iknedēļas e-pasti 

11. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 223 – Skaidrojums par LSA biedra naudas apmēru; 

⎯ ID 224 – DF SP budžeta grozījumi; 

⎯ ID 225 – ĶF SP budžeta grozījumi. 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Diskusija par LU SP un FSP finansēšanas 

kārtības grozījumiem 

4. Rudens talka 

5. LU Studentu diena 

6. Balsojums par logo 

7. Senāta un vadības aktualitātes 

8. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

9. FSP un SSK aktualitātes 

10. Iknedēļas e-pasti 

11. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 
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E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Diskusija par LU SP un FSP finansēšanas kārtības grozījumiem 

E. Borska informē, ka pagājušajā nedēļā notika DG par LU SP un FSP finansēšanas kārtības 

grozījumiem, tomēr uz to nepievienojās neviens cits pārstāvis izņemot dažus LU SP valdes 

locekļus un LU SP biroja darbiniekus, tāpēc nepieciešams šo jautājumu atkārtoti izskatīt VS. 

Šajā punktā nepieciešams izrunāt divus galvenos jautājumus SSK finansēšana un ideja par 

atsevišķu projektu konkursu tikai FSP pasākumiem. 

E. Borska: Piedāvāju šo diskusiju sākt ar jautājuma par SSK finansēšanu izskatīšanu.  

E. Borska iepazīstina klātesošos ar pašreizējo SSK finansēšanas modeli, kā arī tā trūkumiem, 

un iespējamajiem risinājumiem un to ieguvumiem un negatīvajiem aspektiem. 1. risinājuma 

variants – SSK budžets tiek veidots līdzīgi kā FSP šobrīd, kas ļauj vairāk variēt ar budžeta 

izlietojumu un pielāgot to savām vajadzībām arī gada laikā, 2. risinājuma variants – SSK 

budžets paliek LU SP budžeta ietvaros, tomēr jāsaprot par to no kuras sadaļas SSK tiek 

finansēts un nav īsti skaidrības kā tas varētu strādāt ilgtermiņā.  

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Uzskatu, ka būtu labi, ka viņiem būtu savs atsevišķais budžets, tomēr šādā 

gadījumā nepārāk labi tas būtu FSP, jo tādā gadījumā šie studenti tiktu atskaitīti no kopējā 

studentu skaita un tiktu samazināts budžets tām FSP, kuru fakultātēs ir daudz starptautisko 

studentu.  

E. Borska: Tas ir nākamais jautājums kā tiek veikta budžeta aprēķināšana, vispirms gribētu 

saprast, kurš no modeļiem būtu piemērotāks SSK darbībai ilgtermiņā.  

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Jā, nu galvenā problēma ar to, ka viņiem būtu individuāls budžets būtu, ka viņi 

nespētu patstāvīgi ar to darboties, kā arī nav pārliecības, ka viņi spētu šo budžetu sastādīt 

adekvāti. Domāju, ka šobrīd būtu efektīvāk, ja SSK budžetu saglabā zem LU SP.  

E. Borska: Tad tādā gadījumā vajag saprast veidu kā tas tiek aprēķināts un zem kādas sadaļas 

šis finansējums atrodas. Aprēķina gadījumā ir iespējams variants kā tu jau ieskicēji, ka tas 

veidojas līdzīgi FSP ar bāzes finansējumu + par studentu skaitu, kas tad tiktu atskaitīts no 

FSP budžetiem.  

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 
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A. Danga: Es nedomāju, ka būtu korekti kaut ko skaitīt nost no FSP, jo tomēr fakultātes, 

kurās ir daudz starptautisko studentu arī rīko pasākumus viņiem un SSK šobrīd nav tādas 

kapacitātes, lai rīkotu pasākumus visas universitātes starptautiskajiem studentiem.  

E. Borska: Labi, tad varam plānot tā, ka SSK budžets paliek kā daļa no LU SP budžeta, tomēr 

mums vajag saprast, kādā veidā tiktu aprēķināts šis budžets.  

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Varbūt tas var būt kaut kāds variants, ka tiek atvēlēti kaut kādi X% no kopējā 

budžeta. Un tad uz viņiem varētu attiekties tādi paši noteikumi par budžeta sadalījumu kā 

FSP. Vēl alternatīvs variants varētu būt, ka vienkārši gada sākumā vienojas par noteiktu 

summu, kas nepieciešama pasākumiem un diskusijās ar LU SP valdi to saskaņo.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Es no savas puses piedāvāju variantu, ka, kamēr SSK vēl ir tikai veidošanās 

stadijā, viņiem ir nepieciešams atsevišķs budžets, es domāju tas vairāk varētu būt, ka viņi 

vienojas ar LU SP valdi un starptautiskā virziena vadītāju par attiecīgo summu katra gada 

sākumā un tajā brīdī, kad būs nepieciešams mainīt finansēšanas modeli šo varēs izdarīt ar LU 

SP kopsapulces balsojumu.  

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga: Es atbalstu A. Ratnika variantu, jo tiešām šobrīd nav nepieciešamības pēc budžeta 

daudz lielākā apmērā, SSK ir ļoti ierobežoti cilvēkresursi un attiecīgi arī tad nav 

nepieciešamības pēc lielām naudas summām, ko tērēt.  

E. Borska: Labi, vai kādam vēl ir kaut kas ko pie šī piebilst? 

Komentāru nav. 

E. Borska: Varam tad virzīties pie otrā jautājuma, kas ir par FSP finansēšanas kārtību.  

E. Borska informē klātesošos par esošo situāciju saistībā ar FSP budžetiem, ka katru gadu 

aptuveni 1/3 no visiem budžetiem netiek iztērēta un pārpalikusī summa tiek novirzīta Projektu 

konkursā. Neskatoties uz to, ka projektu konkursam tiek iesniegti pieteikumi, visa atvēlētā 

summa netiek iztērēta un veidojas uzkrājums. Tāpēc ir radusies ideja izmainīt FSP 

finansēšanas formulu, kas šobrīd ir ka FSP ir bāzes finansējums ap 7000 eiro un tam klāt nāk 

summa, kas atkarīga no studējošo skaita fakultātē. Tā kā pēdējā gada laikā ir ienākuši arvien 

vairāk jautājumi par to, kā FSP varētu iegūt papildus finansējumu pasākumiem, jo viņu 

darbība ir ļoti aktīva un budžets tiek patērēts gandrīz vai pilnā apmērā, kamēr līdztekus tam 

ir FSP, kuras savu budžetu netērē pat tuvu pilnam apjomam, radās ideja par jaunu 

finansēšanas modeli. Šajā gadījumā visām FSP tiktu piešķirts pamata bāzes finansējums un 

tad, ja FSP vēlas iegūt papildus finansējumu, lai pārsniegtu bāzes summu, to būtu iespējams 

izdarīt piesakoties īpašā FSP projektu konkursā, kuram būtu atšķirīgi nosacījumi nekā 

līdzšinējam Projektu konkursam. Galvenais ieguvums būtu iespēja salāgot iespējas dažāda 

izmēra FSP, jo tad viņām finansējums nebūtu atkarīgs tikai no studentu skaita. 

E. Borska: Es vēlos saprast no klātesošajiem viedokli par to, kāds ir jūsu skatījums uz šādu 

modeli un vai tā ir ideja, ko mēs varētu attīstīt tālāk.  



5. lapa no 8 

 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine: Man patīk ideja, tomēr būtu svarīgi FSP kārtīgi informēt par šīs sistēmas 

darbību, jo ne vienmēr pirmā kursa pašpārvalžu studenti ir informēti par projektu konkursa 

eksistenci.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Konceptuāli man arī patīk šāda ideja, tomēr būtu svarīgi arī skatīties, kā tas 

varētu mainīties atkarībā no FSP struktūras pēc konsolidācijas.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Man arī patīk ideja, tomēr tas, kam es ieteiktu pievērst uzmanību, ir šī projektu 

konkursa izvērtēšanas komisijas sastāvam, lai nerastos kādas diskutablas situācijas, vai 

problēmas, ka vairāk kā pusei no tiem, kas izvērtē, ir interešu konflikts. 

E. Borska: Labi, tad paldies par ieteikumiem tie noteikti tiks ņemti vērā. Tālāk pie šī 

jautājuma darbu turpināsim DG un aicinu ikvienu no Jums arī pievienoties. Vai ir vēl kāds 

komentārs vai jautājums? 

Komentāru vai jautājumu nav. 

4. Rudens talka 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine informē, ka nepieciešams vienoties par rudens talkas, kas notiks kopā ar 

Absolventu klubu, datumiem. Divi potenciālie datumi ir 23.09. vai 28.10.  

E. Borska dod vārdu R. Turnim.  

R. Turnis: Es vairāk atbalstītu 28.10., jo septembrī jau tā būs ļoti daudz citu pasākumu un tad 

nebūs iespējams šim pasākumam veltīt tik daudz resursu kā tas ir pelnījis. 

E. Borska dod vārdu L. Eglītei. 

L. Eglīte: Es arī domāju labāks variants būtu datums oktobrī, jo septembris būs ļoti pilns ar 

pasākumiem un lielāka iespēja, ka kāds studējošais no malas varētu pievienoties būs oktobra 

datumā.  

E. Borska dod vārdu L. Šīrakai.  

L. Šīraka: Es teiktu, ka Absolventu klubs nebūtu ar mieru par 23.09., jo tad mazāk kā pēc 

nedēļas būs viņiem liels pasākums un nebūs iespējams novirzīt tik daudz cilvēkresursus šim. 

E. Borska: Labi, tad es domāju mēs varam palikt pie oktobra, tomēr vēl vajag sazināties ar 

Absolventu klubu, lai tad vienotos par gala datumu, jo iespējams vajadzēs vēl paskatīties 

citus datumus oktobrī.  

5. LU Studentu diena 

E. Borska informē par aktualitātēm saistībā ar LU Studentu dienu. No LU Vadības un 

Administrācijas puses ir pozitīvas atsauksmes par šo un paralēli pasākumam tiks rīkota 
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Karjeras iespēju diena. Tuvākajā laikā tiks lūgta palīdzība no jums arī dažādu maziņu 

darbiņu veikšanā un aicinu jau laicīgi rezervēt 21. septembri, jo noteikti būs nepieciešama 

jūsu palīdzība arī pasākuma norises dienā, lai organizētu dažādas stacijas, kurās mēs 

studentus varētu iepazīstināt ar studentu pārstāvniecību dažādās jomās.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

6. Balsojums par logo 

E. Borska dod vārdu L. Eglītei. 

L. Eglīte informē klātesošos par jaunajiem piedāvātajiem variantiem LU SP logo maiņai.  

E. Borska: Aicinu klātesošos izteikt savas domas par piedāvātajiem variantiem.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Vispirms paldies L. L. Reisai par ieguldīto darbu šo logo sagatavošanā, tomēr ir 

dažas lietas ko es ieteiktu apsvērt pirms mēs dodamies tālāk, manuprāt, vajadzētu padomāt 

vai šis logo jebkādā veidā saistās ar LU, jo, manuprāt, ļoti veiksmīgi tas ir izdevies RTU SP 

un tas rada vienotības sajūtu, kā arī kas ir tās lietas, ko mēs ar šo logo vēlamies pateikt par 

LU SP. Jo man personīgi gribētos mazliet vairāk padomāt par dažādiem pamatojumiem, kas 

ir apakšā šīm pārmaiņām.  

E. Borska dod vārdu L. Eglītei. 

L. Eglīte: Atbildēšu uz A. Ratnika komentāru, ka sākotnēji tika veikta vienošanās par to, ka 

šis logo netiek radikāli izmainīts, jo tādejādi būtu liela pretestība šim no vecbiedru puses, kā 

arī bija noruna, ka tiek saglabāta saulītes ideja.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Es atbalstīšu A. Ratnika viedokli par to, ka vajadzētu mēģināt ietvert kaut ko no 

LU vizuālā stila, lai rastos šī sasaiste.  

L. Eglīte: Es esmu nedaudz vīlusies par to, ka šie komentāri nebija izskanējuši daudz ātrāk, jo 

tika ieguldīts jau ļoti liels darba apjoms un ir tiešām jāsaprot vai mēs esam gatavi šādām 

pārmaiņām pirms virzāmies tālāk.  

E. Borska: Es domāju, tad šobrīd būtu svarīgi izrunāt, kas ir tas, kā mēs tieši vēlamies redzēt 

jauno logo un kādi ir tie ieteikumi, kurus varam nodot tālāk L. L. Reisai, lai viņa varētu 

turpināt darbu pie logo izveides. 

E. Borska dod vārdu L. Eglītei.  

L. Eglīte: LU SP vizuālā identitāte lielā mēra ir palikusi nemainīga un pēdējo gadu laikā nav 

notikusi pa lielam nekāda attīstība, tomēr šī tēla maiņa ir vitāli svarīga, lai LU SP tēls 

nepaliktu pavisam neaktuāls un vēl joprojām būtu saistošs jaunākajām paaudzēm, jo arī šis 

ļoti ietekmē to kā cilvēki no ārienes redz LU SP. Un šis viss process lielā mērā ierobežo PR 

komandas darbību, kā arī citu procesu norisi, tāpēc būtu ļoti svarīgi saprast, vai mēs vispār šo 

tagad veicam, vai tas ir kaut kas tāds, ko mēs atliekam uz nākotni.  

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 
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A. Ratniks: Es atvainojos, ka šādi ieteikumi netika izteikti iepriekšējā reize, tomēr no savas 

puses es tomēr gribētu, lai turpmākajā virzībā šis logo tiek kaut kā sasaistīts ar LU vizuālo 

identitāti.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Atbalstu A. Ratnika viedokli.  

E. Borska: Labi, vai ir vēl kādi komentāri, ko kāds vēlas izteikt, jo es uzskatu, ka ir ļoti 

svarīgi atrast balansu starp piesaisti LU un arī to, ka šis logo ir aktuāls jauniešiem.  

E. Borska dod vārdu L. Eglītei.  

L. Eglīte: Es piekrītu E. Borskas teiktajam, ka nepieciešams atrast balansu starp šīm divām 

lietām.  

E. Borska: Piedāvāju tad šobrīd LU SP logo izmaiņu pavirzīt mazliet vēlāk un pirms tam 

apspriest šo visu klātienē ar tevi un Lāsmu, tas ko varētu izdarīt ir nākamajā KS prezentēt 

jauno LU SP krāsu gammu un aicināt biedrus sniegt par to komentārus.  

E. Borska dod vārdu L. Eglītei. 

L. Eglīte: Mēs varam mēģināt to darīt, tomēr tās pārmaiņas nav tik radikālas un jautājums vai 

kopsapulces lēmums kādā veidā neietekmēs šī procesa norisi.  

E. Borska: Kopsapulces lēmums noteikti neapstādinās šī procesa norisi, tomēr tas sniegs 

iespēju biedriem vairāk iesaistīties tajā sniedzot savus komentārus. Ja PR komandai nav 

iebildumu, tad domāju nākamajā KS varam prezentēt jauno LU SP krāsu gammu un, ja būs 

sagatavots, kādu no LU SP logo variantiem.  

7. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Šonedēļ notika vadības sēde, 

kurā tika izskatīti trīs mums aktuāli lēmumprojekti. Pirmais no tiem bija par Studiju 

modernizācijas 3. posma vienošanās DG izveidi un ir nepieciešams līdz nedēļas beigām 

izsludināt pirmo darba grupu. Tad otrais bija par ideju no mūsu puses doties pie jaunajiem 

studentiem fakultātēs, kur viņiem tiktu izskaidrotas dažādas aktuālas lietas, kā arī par 

studentu pārstāvniecību, konceptuāli tas tika atbalstīts tomēr vēl pirms tam tiks izskatīts arī 

dekānu un direktoru sēdē. Trešā lieta, par kuru tika diskutēts, bija Studentu dienas 

organizēšana kopā ar Karjeras centru un LU Sporta centru.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

8. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks informē, ka turpinās darbs pie Valsts vienotā jurista kvalifikācijas eksāmena 

aptaujas datu apkopošanas un akadēmiskā godīguma aktualizēšanas. Ir licencēta lielākā 

daļa no jaunās Iekšējās drošības akadēmijas programmām un uzņemšanas mērķi ir sasniegti. 

Sestdien (12.08) notiks hiperfokālā diskusija, kur LSA un dažu citu valstu nacionālās studentu 

apvienības vienlaikus vairākās valstīs organizēs diskusiju. Ir izsludināta informatīvā lekcija 
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par European Student Network. K. Utāne ir iesniegusi atlūgumu no domnieku kolēģijas un 

līdz ar vasaras beigām arī L. Rudzāne pārtrauks savu darbību tajā. Nākamnedēļ LU SP 

organizē DG par LSA finansēšanu.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav. 

9. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska informē par FSP aktualitātēm. FSP sāk darbu pie pirmsaristoteļiem, ienāk daudz 

dažādi jautājumi ar finansēm saistībā ar to, kā arī sākas darbs pie studiju kvalitātes 

paaugstināšanas jautājumiem.  

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga informē par SSK aktualitātēm. SSK ir pasūtīti pilnībā visi reprezentatīvie un tie 

nākamnedēļ tiks saņemti.  

10. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

11. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 14. augustā plkst. 15.00, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 14. augustā plkst. 15.00, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 16:24 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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